

Orascom Development Egypt (ODE) is rebranding its beachfront hotel “Mövenpick El Gouna” as “Sofitel El Gouna” in an expansion of its existing agreement with Accor S.A.

Cairo, 30 March 2026 – In a strategic move that reinforces El Gouna’s standing as one of the Red Sea’s leading international lifestyle destinations, **Orascom Development Egypt (ODE)** announced today the signing of a management agreement with **Accor S.A.**, one of the world’s leading hospitality groups, to reposition the iconic **Mövenpick El Gouna** as **Sofitel El Gouna**. This milestone reflects the destination’s significant luxury hospitality offering and supports Egypt’s continued growth as a premier global tourism hub.

The 420-room beachfront hotel, located in the heart of El Gouna on the Red Sea, will undergo **an extensive phased renovation program starting in 2027**, transforming the property into Sofitel El Gouna and significantly upgrading both the guest experience and the asset’s positioning within the luxury segment, and further reinforcing El Gouna’s position as a leading Red Sea destination.

أوراسكوم للتنمية مصر تعزز شراكتها مع «مجموعة أكور العالمية» من خلال تغيير اسم العلامة الفندقية لفندق «موفنبيك الجونة» المثل على شاطئ البحر الأحمر إلى «سوفيتل الجونة».

القاهرة، 30 مارس 2026 – في خطوة استراتيجية تعزز مكانة الجونة كأحدى أبرز الوجهات العالمية على ساحل البحر الأحمر، أعلنت شركة أوراسكوم للتنمية مصر (ODE) عن توقيع اتفاقية إدارة مع «مجموعة أكور العالمية»، إحدى كبرى مجموعات الضيافة في العالم، بموجب هذه الاتفاقية، سيتم تغيير اسم العلامة الفندقية لفندق «موفنبيك الجونة» ليصبح تحت علامة «سوفيتل». وتُعزز هذه الاتفاقية الاستراتيجية مع مجموعة «أكور» من مكانة الجونة كوجهة عالمية رائدة للسياحة الفاخرة، بما يدعم جاذبية الوجهة ويسهم في دفع النمو المستدام لقطاع السياحة في مصر، ويُرسخ حضورها كأحدى أبرز الوجهات السياحية على مستوى العالم.

ومن المقرر أن يخضع الفندق المثل على شاطئ البحر الأحمر، والواقع في قلب الجونة، والذي يضم 420 غرفة، لبرنامج تجديد شامل يُنفذ على مراحل ابتداءً من عام 2027، بهدف تحويله إلى «سوفيتل الجونة»، بما يسهم في الارتقاء بتجربة الضيوف وتعزيز مكانة الفندق ضمن شريحة الضيافة الفاخرة، فضلاً عن دعم مكانة الجونة كوجهة سياحية عالمية على مدار العام.

أحمد أبو العلا

رئيس قطاع علاقات المستثمرين والاستدامة



About Orascom Development Egypt:

Orascom Development Egypt (ODE) is the largest subsidiary under Orascom Development Holding AG (ODH), a leading international developer specializing in vibrant, integrated communities in Europe, the Middle East, and North Africa. For more than 36 years, Orascom Development Holding has been a pioneer in creating destinations where people are inspired to live, work, and play with passion and purpose.

From El Gouna's stunning Egyptian coastal town by the Red Sea to O West's modern and integrated town living in the heart of West Cairo's Sixth of October, each master-planned community is a testament to ODE's commitment to place-making at its finest. Other integrated towns in Egypt include Makadi Heights near the Red Sea, Taba Heights on the Sinai Peninsula, and Byoum in Fayoum. ODE owns a land bank of more than 51 million square meters. ODE's hospitality portfolio includes 24 premium and luxury hotels with more than 4,900 rooms in Egypt. ODE shares are listed on the Egyptian Stock Exchange (EGX).

For more information, please visit <https://www.orascomde.com/>

Contact for Investors:

Ahmed Abou El Ella
Head of Investor Relations and ESG
Tel: +20 224 61 89 61
Mobile: +20 122129 5555
Email: ir@orascomdh.com

عن شركة أوراسكوم للتنمية مصر:

تعد شركة أوراسكوم للتنمية مصر أكبر الشركات التابعة لشركة أوراسكوم للتنمية القابضة، وهي شركة تطوير دولية رائدة متخصصة في إنشاء مجتمعات متكاملة نابضة بالحياة في أوروبا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا. وعلى مدار أكثر من 36 عامًا، رسّخت أوراسكوم للتنمية القابضة مكانتها كشركة رائدة في تطوير وجهات متكاملة تلهم الأفراد للعيش والعمل والاستمتاع بالحياة بشغف وهدف.

وتمتد مشروعات الشركة من مدينة الجونة، الوجهة الساحلية الرائدة المطلة على البحر الأحمر، إلى O West، المدينة الحديثة والمتكاملة في قلب غرب القاهرة بمدينة السادس من أكتوبر. ويجسد كل مشروع من هذه المشروعات رؤية الشركة والتزامها بتطوير وجهات متكاملة وفق أعلى المعايير العالمية. كما تضم محطة المدن المتكاملة للشركة في مصر كلاً من مكادي هاييتس على ساحل البحر الأحمر، وطابا هاييتس في شبه جزيرة سيناء، وبيوم في محافظة الفيوم.

وتمتلك شركة أوراسكوم للتنمية مصر بنك أراضٍ يتجاوز 51 مليون متر مربع. كما تضم محفظتها في قطاع الضيافة 24 فندقًا فاخرًا ومتميزًا، بإجمالي يزيد عن 4,900 غرفة فندقية في مصر. ويتم تداول أسهم الشركة في البورصة المصرية.

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني:

<https://www.orascomde.com>

جهة اتصال المستثمرين

الأسناد/ أحمد أبو العلا
رئيس قطاع علاقات المستثمرين والاستدامة
الهاتف: +202 246 18961
المحمول: +201221295555
البريد الإلكتروني: ir@orascomdh.com